



**Contactez votre distributeur local  
Contact your local distributor**



## GANTS DE MÉCANIQUE MECHANICS GLOVES



**MXVSB**  
**PDSF/MSRP**  
**\$33.70/PR**



## Clutch Gear™

Gants de mécanicien résistants aux chocs et à haute visibilité pour la manipulation de petites pièces.

Impact-resistant hi-viz mechanics style gloves for small parts handling

[superiorglove.com](http://superiorglove.com)



# Gants de Mécanique Mechanics Gloves



**MXBE**  
**PDSF/MSRP**  
**\$15.20/PR**



## Clutch Gear™

Choix économique style mécanique avec un haut niveau de dextérité pour la manipulation de matériaux légers.

Economic choice mechanics style with a high level of dexterity for light material handling.



**MXGBE**  
**PDSF/MSRP**  
**\$18.60/PR**



## Clutch Gear™

Choix économique style mécanique avec des paumes en microfibre et des patches renforcés pour la durabilité et l'adhérence.

Economic choice mechanics style with microfiber palms and reinforced patches for durability and grip.



**MXGCE**  
**PDSF/MSRP**  
**\$13.70/PR**



## Clutch Gear™

Gants de mécanicien économiques, durables et flexibles.

Economical mechanics style gloves that are durable and flexible.



**MXVSBE**  
**PDSF/MSRP**  
**\$15.70/PR**



## Clutch Gear™

Gants de mécanicien économiques pour la protection contre les coupures et les chocs.

Economical mechanics style gloves for protection against cuts and impact.



**MXGKGHV**  
**PDSF/MSRP**  
**\$25.00/PR**



## Clutch Gear Pro™

Style mécanique haute visibilité avec protection contre les coupures pour la manutention et la visibilité.

Hi-viz mechanics style with cut protection for material handling and visibility.



**MXVSBPB**  
**PDSF/MSRP**  
**\$46.85/PR**



## Clutch Gear™

Résistance à la perforation hypodermique et protection contre les risques de coupure et d'impact.

Hypodermic puncture resistance plus protection from cut and impact hazards.



# Gants de Mécanique Mechanics Gloves



**MXHV2PB**  
**PDSF/MSRP**  
**\$83.60/PR**



## Clutch Gear™

Résistance aux piqûres hypodermiques sur la paume et le dos des mains pour une protection contre les risques de piqûres d'aiguilles.

Full coverage hypodermic puncture resistance on palms and back of hands for protection from needlestick hazards.



**MXGCEHVB**  
**PDSF/MSRP**  
**\$18.90/PR**



## Clutch Gear™

Style mécanique antichoc avec protection maximale contre les crevaisons.

Impact-blunting mechanics style with maximum puncture protection.



**MXGCETFL**  
**PDSF/MSRP**  
**\$18.25/PR**



## Clutch Gear™

Gants de mécanicien résistants et flexibles pour une chaleur allant jusqu'à -20°C / -4°F.

Cold-rated mechanics style gloves that are durable and flexible for warmth down to -20°C / -4°F.

**HIVER/WINTER**



**MXGKGHTVB**  
**PDSF/MSRP**  
**\$32.50/PR**



## Clutch Gear Pro™

Gants de mécanicien résistants aux coupures avec protection contre les chocs et chaleur jusqu'à -20°C / -4°F.

Hi-viz cut-resistant mechanics style gloves with impact protection and warmth down to -20°C / -4°F.

**HIVER/WINTER**



**MXGKGHVTL**  
**PDSF/MSRP**  
**\$27.85/PR**



## Clutch Gear Pro™

Protection contre les coupures et les températures froides jusqu'à -20°C / -4°F.

Hi-viz mechanics style protection against cuts and cold temperatures down to -20°C / -4°F.

**HIVER/WINTER**



**MXTAXVB**  
**PDSF/MSRP**  
**\$19.95/PR**



## Clutch Gear Pro™

Protection extrême contre les coupures de type mécanique avec résistance aux chocs et sangles de poignet réglables pour un maintien sûr.

Mechanics style extreme cut protection with impact resistance and adjustable wrist straps for secure fit.

**HIVER/WINTER**